
Referat af bestyrelsesmøde den 11. august 2011.

Vært:     Jesper Munksgaard, Sonnerupvej 4
Referent:     Frank Sparholt
Deltagere:             Henrik H. Jørgensen, Jesper Munksgaard, Frank Sparholt, Lars Plenge og
                              Frank Heiberg.

REFERAT

1. Alle Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde den 26.06.2011
       Referatet blev godkendt

2. Frank S Økonomi
                      a    Generel status

                Rådgiver har fremsendt status for allerede udførte arbejder + realistisk
                skøn for resterende arbejder. Foreningen har penge til rådighed,

             lånebeløb + egenbetaling, til at betale med.
       b    Kontingent og vejfond.
             Opkrævninger er udsendt ultimo juli via PBS med betalingsfrist ultimo
              august. Herefter vil restanter efter rykkerbrev blive overgivet
              retslig inkasso.

3. Lars Hjemmesiden
     Bliver uploaded snarest.

4. Alle               Trafiksanering
a   Den seneste tegning (7.02, rev. E) er tilsendt formanden. Samme
      tegning, som er tilsendt kommunen.
b    Status på tidsplan.
      Denne følges og vejbump udføres i forlængelse af vejprojektet, som
      efter planen kan påbegyndes den 12. september under forudsætning
      af kommunens tilladelse.
c    Status på accept fra beboere.
      Der mangler endnu 12 underskrifter. Bestyrelsen kontakter de
      pågældende.

5. Alle              Vejprojekt
                       a    Tidsplan.         Følges.
                       b    Åbne sager.    Ingen.
                       c     Punkter til næste byggemøde.   Ingen.
                       d     Temaer i forhold til, at vejprojektet snart er gennemført.
                              Bestyrelsen gennemgår nøje div. arbejder.
                       e     Financiering og betaling.
                              Bestyrelsen tager kontakt til revisor og bank.

6. Jesper            Trekanten
                             Der holdes møde i udvalget den 28. september 2011

7.    Alle                Evt.
                                Loppemarked.  Bestyrelsen har skrevet til de to medlemmer, som ville

                         afholde loppemarked, men ingen reaktion fået herfra.
                         Vejskilte.  Enkelte vejskilte bør måske udskiftes. Tages op senere.


